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Wereldbeker Cyclocross Dendermonde  -  Vergunning

Als we de media mogen geloven, pakken zich donkere wolken samen over de toekomst 
van de Wereldbeker Cyclocross in de Dendermondse deelgemeente Grembergen. De reden 
hiervoor ligt bij het Departement Omgeving van de Vlaamse overheid. Dit departement 
heeft namelijk beroep aangetekend tegen de vergunning die het stadsbestuur aan de 
organisator gaf om het terrein aan te leggen voor de cross. Volgens het departement kan 
het niet dat het terrein, dat agrarisch gebied is en bestemd is voor landbouw, jaarlijks 
wordt ingericht voor het veldrijden. Dat is volgens mij een ietwat merkwaardige redenering 
want veldrijden gebeurt bij mij weten hoofdzakelijk in het veld…

Hoe dan ook, dit beroep kan dus wel degelijk de toekomst van deze wedstrijd 
hypothekeren. Daarom graag antwoord op volgende vragen.

1. Is de minister op de hoogte van dit probleem? Wat is zijn standpunt ter zake?

2. Heeft de minister hieromtrent gesprekken gevoerd met de organisatoren? Zo ja, wat 
waren de resultaten? Zo niet, waarom niet en plant de minister nog een gesprek?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD
op vraag nr. 287 van 28 januari 2022
van JOHAN DECKMYN

1. Toestemming verlenen voor het gebruik van infrastructuur van derden voor sportieve 
doeleinden behoort niet tot mijn bevoegdheid als minister van Sport. Sport Vlaanderen 
verleent jaarlijks subsidies aan organisatoren van sportevenementen – waaronder 
cyclocross – maar is zelf geen betrokken partij bij de organisatie ervan of bijhorende 
wettelijke vergunningen.

2. Ik heb hieromtrent geen gesprekken gevoerd met de organisatoren en heb dit ook niet 
gepland wegens de hogervermelde reden van bevoegdheidsverdeling. 


